

Biography of Dominique Perrault

Architect and Urban Planner
Founder and director of Perrault Architecture
6, rue Bouvier 75011 Paris

Dominique Perrault is a French architect and urban planner of international renown, who came to prominence in 1989 with the creation of the Bibliothèque nationale de France. Since then, he has completed major projects such as the velodrome and Olympic swimming pool in Berlin, the Campus Center of Ewha Women's University in Seoul, the extensions to the Court of Justice of the European Union in Luxembourg, and the roof of the Suzanne Lenglen court in Paris. He is currently transforming the former Invalides air terminal into a museum for the Giacometti Foundation.

Approaching architecture as a discipline deeply connected to urban planning, Dominique Perrault has worked on the future vision for the Île de la Cité in Paris, designed the Athletes' Village for the Paris 2024 Olympic Games, and is currently developing a major intermodal transit centre in Seoul, called Lightwalk.

Recipient of the Praemium Imperiale and honorary professor at EPFL (École Polytechnique Fédérale de Lausanne), he also directed the Seoul Biennale of Architecture and Urbanism in 2021. Since 1989, he has worked in close collaboration with architect, designer, and scenographer Gaëlle Lauriot-Prévost, cultivating an architectural approach attentive to every scale — from the urban to the detail.

Between 2025 and 2030, many projects designed by Dominique Perrault will be completed in France and abroad, including the extension of the Caja Magica in Madrid, the extension of the EPFL campus in Lausanne, two towers in Vienna, one of which will become the tallest wooden tower in Europe, and several residential and office towers in Seoul, South Korea.

<https://www.perraultarchitecture.com/>

Biographie de Dominique Perrault

Architecte-urbaniste
Fondateur et directeur de Perrault Architecture
6, rue Bouvier 75011 Paris

Dominique Perrault est un architecte et urbaniste français de renommée internationale, révélé en 1989 par la réalisation de la Bibliothèque nationale de France. Il a depuis réalisé des projets majeurs tels que le vélodrome et la piscine olympique de Berlin, le Campus Center de l'Université féminine Ewha à Séoul, les extensions de la Cour de justice de l'Union européenne à Luxembourg, la couverture du court Suzanne Lenglen à Paris, ou encore la gare Villejuif-Gustave Roussy pour le Grand Paris Express. Il transforme actuellement l'ancienne aérogare des Invalides en musée pour la Fondation Giacometti.

Envisageant l'architecture comme une discipline intrinsèquement liée à l'urbanisme, Dominique Perrault a également travaillé sur l'avenir de l'île de la Cité à Paris, conçu le Village des Athlètes des Jeux de Paris 2024 et développe, actuellement, un grand centre de transit intermodal pour la ville de Séoul nommé Lightwalk.

Lauréat du Praemium Imperiale (2015) et professeur honoraire à l'EPFL, il a dirigé la Biennale d'Architecture de Séoul en 2021. Associé depuis 1989 à l'architecte, scénographe et designer Gaëlle Lauriot-Prévost, ils développent ensemble une approche architecturale attentive à toutes les échelles, de l'objet au territoire.

Entre 2025 et 2030, de nombreux projets conçus par Dominique Perrault seront achevés en France et à l'étranger, notamment l'extension de la Caja Magica à Madrid, l'extension du campus de l'EPFL à Lausanne, deux tours à Vienne, dont l'une deviendra la plus haute tour en bois d'Europe, et plusieurs tours résidentielles et de bureaux à Séoul, en Corée du Sud.

<https://www.perraultarchitecture.com/>